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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:1134 Alkoholkonsumtion i tv

Dagligen ser vi hur alkohol och alkoholkonsumtion glorifieras i de 
licensfinansierade SVT-kanalerna. 

Till exempel skildrar programmet Vem bor här ingående hur det dricks starköl 
hemma hos folk, och som avslutning skålas det i champagne för att fira 
segraren.

Fram till 2003 var all form av alkoholreklam förbjuden i Sverige, men i och 
med Marknadsdomstolens avgörande i det så kallade Gourmetmålet är det i dag 
tillåtet att göra reklam. All alkoholreklam i Sverige måste däremot iaktta 
särskild måttfullhet och får inte rikta sig till ungdomar under 25 år. Detsamma 
borde gälla all exponering av alkohol i public service.

Genom att så ofta och tydligt visa och glorifiera alkoholkonsumtion i SVT 
bidrar public service till att normalisera det myckna drickandet. 

Självklart ska inte vi politiker lägga oss i SVT:s programinnehåll, men den här 
utvecklingen går stick i stäv med vår politik. Jag vill därför fråga kultur- och 
demokratiminister Alice Bah Kuhnke:

 

Vad gör ministern för att motverka ovan beskrivna utveckling?

………………………………………

Catharina Bråkenhielm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-04-22
Besvaras senast
2016-05-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


